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Päevakord: 

1. Hoolekogu protokollija valimine (Helle Kahm) 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine (Helle Kahm) 

3. Sõnavõtud 

 

1. Hoolekogu protokollija valimine 

Kandidaadiks pakuti Maris Puusepp. 

Otsus: osalejate poolt häältega valiti protokollijaks Maris Puusepp. 



 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

Kuulati: Helle Kahm. 

Ülevaade hoolekogu ülesannetest, seadusandlusest ja regulatsioonist. 

Esimehe kandidaadiks esitati neli kandidaati, kaks neist loobusid. Esitati Kadri Kanemägi ja 

Maarit Toompuu. 

Otsus: enamushääletuse tulemusel valiti hoolekogu esimeheks Kadri Kanemägi ja aseesimeheks 

Maarit Toompuu. 

 

Helle Kahm annab juhtimise üle Leisi Kooli hoolekogu esimehele Kadri Kanemäele. 

 

3. Sõnavõtud: 

3.1. Sõna saab hoolekogu liige, valla esindaja Meelis Kaubi. 

Ülevaade riigi poolt antud rahulolu küsitluse tulemustest, mis viidi läbi lapsevanemate, laste ja 

töötajate hulgas. Tagasiside saab juht vestlusel haridusosakonna juhiga, mis annab võimalikud 

suunad. 

Valla uuring töötajate seas – Leisis osalus väike, tehakse selle õppeaasta lõpus uuesti.  

 

3.2. Sõna saab koolid direktor Helle Kahm. 

Tulemas on koolitoidu uuring õpilastele, info selle kohta saadetakse vanematele e-kooli kaudu. 

 

3.3. Sõna saab hoolekogu liige, kooli esindaja Pille Vatsfeldt. 

Õpilasesindus korraldab laste seas küsitluse vabatahtliku õpilasvormi värvide osas (kooli 

logoga). Punane Rist tuleb veipidest rääkima – eelistavad esmalt sihtgrupina lapsevanemaid (ka 

lasteaia vanemad). Kuupäev pannakse peagi paika. 

 

3.4. Sõna saab hoolekogu liige, 9. klassi lastevanemate esindaja Evely King. 

Mõned suuremad lapsed ei saa kõhtu lõunasöögist täis, saavad süüa sama palju kui väiksemad. 

Lapsevanemad väljendavad soovi, et kool leiaks lahenduse ja pakuks välja variandid. Hoolekogu 

esimees tegi ettepaneku järgmiseks koosolekuks koostöös haldusjuhi ja sööklaga välja tuua 2-3 

võimalikku varianti, kuidas saaks toidukoguse muret lahendada ning arvesse võtta infot, et 

vanemad on valmis vajadusel ka juurde maksma, kui näiteks otsustatakse minna etteteavitamise 

teed. 

 

3.5. Sõna saab hoolekogu liige, Piilupardi lastevanemate esindaja Inga Moora. 

Küsimus puudutab töösuhteid, mille osas valla esindaja Meelis Kaubi kinnitas, et töölepinguga seotud 

küsimused on tööandja ja töötaja vahelise kokkuleppe küsimused. 



 

3.6. Sõna saab hoolekogu liige, 9. klassi lastevanemate esindaja Evely King. 

Parkimine kooli ümber on probleemne – pargitakse ebakorrektselt, discgolfi keeruline mängida. Ootus, et 

kool reguleeriks parkimist.  

 

3.7. Sõna saab hoolekogu liige, 5. klassi lastevanemate esindaja Hanna Reinol. 

Kooli ees oleva bussiootepaviljoni alla ei mahu kõik lapsed vihmaga, osad seisavad ka lasteaia 

katusealuse all. 

Pille Vatsfeldt - pikapäevarühma õpetajad saadavad õpilased bussi peale, tavaliselt lapsed 

lähevad hajutatult bussile, see on pigem septembri probleem, kui ei olnud veel huviringe. Oodata 

saab bussi ka koolimajas. 

Helle Kahm – Karja bussipeatus on liiga pime. Inga Moora teada osavalla koosolekul läks see 

mure protokolli kirja. 

 

3.8. Sõna saab kooli direktor Helle Kahm. 

Lasteaialaste jõulupakid – kooli eelarvest ei ole käesoleval aastal võimalik lasteaia lastele 

kommipakke osta ja soovi korral jäävad jõulupakid vanemate organiseerida nii nagu vanematele 

sobib.  

3.9. Sõna saab hoolekogu esimees Kadri Kanemägi.  

Esimees võtab koosoleku kokku ja teeb ettepaneku järgmiseks koosolekuks 6.01.2025.a. kell 

17.00. Hoolekogu liikmed toetavad ettepanekut.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Kadri Kanemägi      Maris Puusepp 

hoolekogu esimees      protokollija 


